



Referat fra felles HTV-møte/ Drøftingsmøte alle forbund i Indre Østfold 2020

Askim rådhus 10. september 2018 kl. 08.30-10.30

Tilstede: 25 tillitsvalgte

Agenda :

- **Godkjenning av referat og agenda- godkjent**
- **Arbeidsgruppa Helsestasjon-Karine.** Kartlegging av helsestasjoner, vil ha kontakt med tillitsvalgte som har kjennskap til tjenesten. Hilde Katralen, Camilla Bjørby, Tina Hooper, NSF plasstillitsvalgt Askim. Lise-Mette Solbrekke. Roger Sommernes. Darleen Sæves. Anja .
- **Ansettelsesprosesser-Anja/Anita** – 107 søkere på fem stillinger, alle interne har vært til screening/forhåndssamtale. Noen gikk videre og har vært til intervju. Denne uken er det de eksterne som skal til intervjuer. Det er ett intervjueteam, Anja og Anita med Karine som vara. Rådmann, to konsulenter fra Headavisor + to HTV'er.
- **Utvidelse av omstillingsavtalen-Jelena/Ann-Jorun**
Alle ansatte i IKS ene som blir innlemmet i den nye kommunen blir omfattet av Omstillingsavtalen. Hovedtillitsvalgtes innstilling til utvidet virkefelt for omstillingsavtalen. De hovedtillitsvalgte støtter rådmannens innstilling. Videre er de opptatt av at det utarbeides rutiner og gjennomføres gode prosesser ved drøftinger og forhandlinger ,for å sikre ivaretagelse av alle ansatte. Gjennomgang av kartleggingsprosessen med HTV- informativ og god.
- **Lokalisering-Jelena** – spørsmål om NAV og kultur. Det har kommet innspill fra NAV Eidsberg om manglende involvering og ønsket utsettelse. Vi gir felles tilbakemelding. Vi følger de på at de ikke har vært informert/ involvert. Når det gjelder lokalisering er det en politisk sak og ikke noe vi som tillitsvalgt kan be om utsettelse på. Vi tar til etterretning at vi kan bli bedre på informasjon ut til alle ansatte.
- **Delprosjekt Teknikk, eiendom og miljø-Jelena**
Eiendom og teknikk har ikke fått noe eget direktørområde. Dette er et stort felt, ca 300 ansatte. Skal plasseres under en eller annen direktør?. Har de blitt nedgradert? Opprettelse av AS for eiendom (næringsbygg). Tilhørighet til organisasjonen, lokalisering – egen organisering innad i teknisk sektor. Eiendom som eget As foreslås vedtatt i møtetil Fellesnemnda.
- **Kartleggingsamtaler** – samtalene starter nå, kommer informasjon ut på «Innsiden». Starter med virksomhetsledere nå (nivå til barnehagestyrere).



- **Sak om samordning av tildelingstjenester.** Ansatte er interessert, men er litt bekymret på tidsbruken.
- **Anja:** Opprettet en hurtigarbeidende gruppe for PPT-kontorene. Kommer innstilling til møte 1/11. Omorganisering 1/1-19.
- **Spydeberg** – kjenner på krevende prosess, lite ressurser. Ønsker fokus til politikerne at det skal legges ned. Manglende forståelse for ressurskrevende oppgaver.
- **Samling Brennemoen 8.-9. oktober.** Rettelse i innbydelsen, bare de fem i PSU skal delta. HTV'er i delprosjektene bør delta (også de tre som ikke er i PSU). Hva skal egentlig taes opp?
- **Endringer i organiseringen** av prosjektet. Ønsker presiseringer om involvering av tillitsvalgte, spesielt i AP-prosjektene.
- **Evt**

Rita Eriksen
Referent